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Abstract (en)
[origin: WO9215760A1] The invention concerns a lock system for a door, wall, chest, safe or cupboard, etc. The lock system is covered by a cover
plate (32a) and has a bolt (15) or pin (40), etc., which is linked to a main lever (1, 1A), designed to rotate about a pivot bearing (4), and which
operates in conjunction with a holder plate (17) or bolt (41), etc. Rotation of the main lever (1, 1A) depends on the motion of a first magnetic block
(25) mounted on the cover plate (32a), the main lever (1, 1A) having at least one bore (16) designed to accommodate at least one locking pin (6, 24)
associated with a second magnetic block (26) mounted on the cover plate (32a), the second magnetic block being designed to unlock the lock by
pulling the locking pins (6, 24) out of the bores (16).

Abstract (fr)
Dans un système de verrouillage d'une porte, d'un mur, d'un coffre, d'un coffre-fort, d'une armoire ou d'un objet similaire, recouvert d'une plaque
extérieure (32a), un verrou (15), un organe de prise (40) ou un élément similaire est couplé à un levier principale (1, 1A) tournant autour d'un pivot
(4) et coopère avec une plaque de support (17), un pêne (41) ou similaire. La rotation du levier principale (1, 1A) dépend du mouvement d'un bloc
magnétique (25) placé sur la plaque extérieure (32a), le levier principal (1, 1A) présentant au moins un trou (16) pour la réception d'au moins une
goupille de sécurité (6, 24), à laquelle est associé un autre bloc magnétique (26) placé sur la plaque extérieure (32a), ce second bloc magnétique
étant conçu pour assurer le déverrouillage en extrayant la goupille (6, 24) du trou (16).
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